
 

Jaarverslag 2024 van de Patiënten Advies Raad (PAR) 
van HZK 

Oprichting 
De Patiënten Advies Raad (PAR) van Huisartsen Zuid-Kennemerland (HZK) werd in het tweede 
kwartaal van 2024 opgericht. Het doel van de PAR is om een onafhankelijk platform te bieden voor 
dialoog tussen patiënten en de directie van HZK, waarbij zowel gevraagd als ongevraagd advies 
wordt gegeven over diverse aspecten van de huisartsenzorg. 

 

Start 
Bij de oprichting bestond de PAR uit drie leden: Latifa Taabouni, John van Meulenbroek en Peter 
Prijden. Zij worden ondersteund door een externe, onafhankelijke voorzitter, Irene Zijp, en 
secretarieel door Mariam van Dijk. 
De eerste bijeenkomsten waren gericht op kennisvergroting. Hierbij kregen de leden inzicht in de 
visie en strategie van HZK. Dit stelde 
hen in staat om zich beter te 
positioneren als adviesorgaan en om 
constructief mee te denken over 
verbeteringen binnen de 
huisartsenzorg. 
 
In 2024 heeft de PAR een start gemaakt 
met het formuleren van speerpunten. 
Voor dit jaar is "Digitaal 
Gezondheidscentrum" als prioriteit 
gekozen. Dit thema zal centraal staan in 
het advieswerk van de raad. 

 
In gezamenlijkheid is een 
medezeggenschapsregeling opgezet 
een ook een huishoudelijk reglement voor de PAR. Deze is ondertekend door beide partijen op 31 
oktober 2024. 
Daarnaast is een overzicht gemaakt van de zittingstermijn. 
 

Evaluatie spoedzorg 
Een belangrijk onderdeel van het werk in 2024 was het meedenken en het opstellen van vragen voor 
de evaluatie van de spoedzorg. De PAR heeft hierbij voorstellen gedaan waar de spoedzorg mee aan 
de slag is gegaan. 
 

Uitbreiding raad 
Aan het eind van het jaar is er op zoek gegaan naar een uitbreiding van twee nieuwe leden, zodat de 
voltallige raad uit 5 leden zal bestaan. We mochten zowel Caroline Luttik als Ton Aijtink 
verwelkomen. Ze zullen per 1 januari 2025 officieel aan de slag gaan. 
 
Na deze mooie start, kijken we als PAR uit naar een constructief jaar waarin we het perspectief van 
de patiënten mee mogen nemen in onze gesprekken met HZK. 


